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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Eln
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„Miért monúia Ön Miniszter úr, hogy nem fognak többtíz milliós végkielégítést fizetni
az elbocsátott felsővezetőknek, ha mégis ifizettek." címmel a Házszabály 91 .§ alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedésügyi miniszter úrhoz

Tisztelt Mii,. t
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Sajtóban me - .;iont h ek szerint a MÁV vezérigazgatója majd 100 milliós végkielégítéssel
távozott . Mii. : fizettek ki Önök egy több, mint 80 milliárdos hiánnyal záró állami cég
vezetőjének ekkora összeget. Ki kötötte a menedzser szerződést, miért nem változtatta meg
Ön amikor tölti mint egy éve hivatalba lépett? Miért nyilatkozta, hogy nem fognak ilyen
nagyságrendi szegyeket kifizetni, Kérem válaszát, arra vonatkozóan, hogy a felső vezetésből
kinek menne

	

kiciégítést fizettek vagy fognak fizetni?

Várom megt ; e ő vt Faszát.

Budapest, 20('- -- december 13 .

Manning r Jenő
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